Firmenich is privately owned and one of the world leading companies in the field of creation and manufacturing of perfumery, flavours products and speciality chemicals with headquarters in Geneva, Switzerland. 
Firmenich is now looking for a full time R&D Research Scientist or Assistant Scientist specialized in Botany or Ethonbotany for its R&D centre in Shanghai, China.
Your responsibilities: 

· Explore, screen, collect & Identify plant raw materials for ingredient discovery & development for F&F applications (e.g. botanicals, herb medicines, vegetables, fruits, agriculture & industry products and by-products, botanical extracts, etc.) from Asian countries or elsewhere;

· Conduct fundamental botanical and ethnobotanical studies on aromatic plants and their uses;

· Interact with perfumers, flaverists &  other business colleagues to understand their needs;

· Interact with analytical, processing, molecular biology and other research teams (or partners) to lead sourcing, bioprospecting and/or sustainability research programs for ingredient discovery & development;
· Interaction/networking with academic and other research organizations collaborations on biodiversity conservation and utilization;

Your profile: 
· Ph.D. or M.Sc. degree in botany, economic botany, ethnobotany, or other related field;

· Solid knowledge on plant diversity and plant taxonomy; 
· Outstanding experience and great passion for field work on plants in Asia and elsewhere;
· Good knowledge about plant utilization and natural products;
· Good knowledge of phytochemistry and fundamental understanding of chemical processing in natural product development;

· Good planning and project managing skills;
· Capable of working in a multi-cultural, interactive & challenging environment;

· Fluent in English;
Your benefit:
· Competitive package of premium international enterprise;

· Access to rich company resources worldwide;
· Excellent self development space;
Please submit your application, attaching your resume and cover letter, to R&D contact Dr. Yong-Ming Yuan (yong.ming.yuan@firmenich.com) or HR contact Crystal Xiao-Hong Yin (Crystal.Xiao-Hong.Yin @firmenich.com). Strict confidentiality will be respected.
芬美意是一家私人企业，是生产和销售日化香精、食用香料和香原料特殊化学品的世界领先企业之一。总部位于瑞士日内瓦。
芬美意中国研发中心现拟招聘植物学或民族植物学专业全职研究员或助理研究员1名，工作地点：中国上海。
工作职责：
· 在亚洲或全球范围内开拓、筛选、采集与鉴别研究用植物原材料（如：植物，草药，蔬菜，水果，工农业产品与副产品，植物提取物， 等等），供全球各研发中心分析、加工和研究用来开发和发现新的香原料；
· 从事基本的有关香料植物及其利用的植物学或民族植物学研究；
· 建立与维持与公司内部的调香师、调味师或其他业务部门的同时交流以了解他们和公司对原材料的业务需求；
· 建立与维持与公司内研发中心间及其他研究组或研究伙伴间有关研究原材料的信息交流与联络，以主导有关原材料的搜集、‘勘探’或可持续性研究项目或研究内容；
· 建立与维持本公司与有关学术研究机构间有关生物多样性保护与利用方面的交流与协作；
岗位要求：
· 植物学、经济植物学、民族植物学或其他相关学科硕士或博士毕业；
· 扎实的植物多样性和植物分类学知识；
· 丰富的有关亚洲和其他地区的野外植物学工作经验和充沛的野外植物学工作热情；
· 良好的植物利用及有关天然产品方面的基础知识；
· 良好的植物化学与天然产品开发技术方面的基础知识；
· 良好的组织管理（项目管理）能力；
· 胜任多种文化交汇和充满激情与挑战的工作环境；
· 流利的英文交流能力；
待遇条件：
· 优厚的国际知名公司待遇；
· 丰富的全球化公司资源；
· 良好的自我发展空间； 
有意者请联系研发部袁永明博士(yong.ming.yuan@firmenich.com) 或 人事部Xiao-Hong Yin (Crystal.Xiao-Hong.Yin @firmenich.com)，并请附上个人简历和申请信，你的信息将被严格保密。
